
Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów, które sie

odbylo w dniu 16 lipca 2009 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyla - Przewodniczaca Komisji Samorzadowo

Spolecznej - Pani Helena Rusak.

Ad.l.

Przewodniczaca Komisji Pani Helena Rusak o godz. 9.30 otworzyla wspólne

posiedzenie Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzila, ze zgodnie

z lista obecnosci w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych i jest zachowane kworum wladne

do podejmowania prawomocnych opinii. Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad.2.

Przewodniczaca Komisji Pani Helena Rusak zapytala czy sa uwagi w sprawie

proponowanego porzadku obrad?

Skarbnik Gminy Pan Robert Zwierzynski- postawil wniosek o wprowadzenie

do porzadku obrad 4 projektów uchwal, których zmiany maja charakter czysto

kosmetyczny. :

3.7. w sprawie zawarcia porozumienia z j\;fiastemPabianice.
3.8. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok (13296 zl).
3.9. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok (1 005 zl).
3.10.w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok ( 340000 zl)

Wniosek Skarbnika Gminy zostal przyjety w glosowaniu pozytywnie- 11glosów "za ", bez

glosów przeciwnych i wstrzymujacych sie.

Wobec braku innych wniosków Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak

postawila wniosek o zatwierdzenie proponowanego porzadku obrad wraz z przyjeta

poprawka.

Przewodniczaca Komisji stwierdzila, ze czlonkowie stalych komisji w glosowaniu - 11

glosów "za", bez glosów przeciwnych i wstrzymujacych sie zatwierdzili nastepujacy

porzadek obrad:

1.Otwarcie wspólnego posiedzenia stalych Komisji Rady Gminy
Ksawerów.



2. Zatwierdzenie porzadku obrad.
3.Opiniowanie projektów uchwal na XL VII Sesje Rady Gminy Ksawerów:

3.1. w sprawie zmiany Statutu Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej.
3.2. w sprawie nadania nazwy ulicy w obrebie Ksawerów.
3.3 w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok (1 500 zl).
3.4. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok( 3000 zl).
3.5. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów 2009 rok ( 3 000 zl)
3.6. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok (61 271 zl).
3.7. w sprawie zawarcia porozumienia z ]'.1iastemPabianice.
3.8. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok (13 296zl).
3.9. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok (1 005 zl).

3.10.w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok (340 000
zl).

4. Sprawy rózne i wniesione.
5. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy

Ksawerów.

Ad 3.1.

Kierownik GOPS Pani Janina Gbiorczyk- przystapila do omówienia projektu

uchwaly. Powiedziala, ze kazda zmiana, która wystepuje w ustawie o pomocy spolecznej

musi byc uwidoczniona w statucie GOPS. Sa dwa zadania, które dotychczas byly

zadaniami zleconymi z zakresu administracji rzadowej a obecnie stanowia zadania

wlasne gminy o charakterze obowiazkowym. Zmiana statutu nastepuje wlasnie ze

wzgledu na nowelizacje Kodeksu Rodzinnego i Opiekunczego w czesci dotyczacej

wynagrodzenia opiekuna osoby maloletniej ustanowionego przez sad. Druga zmiana

dotyczy kompetencji organu administracji. Do tej pory zgodnie z art. 18 ustawy o

pomocy spolecznej do zadan zleconych z zakresu administracji rzadowej realizowanych

przez gmine nalezalo przyznawanie i wyplacanie zasilków stalych, oplacanie skladek na

ubezpieczenie zdrowotne okreslonych w przepisach o swiadczeniach opieki zdrowotnej.

W Dz. U. Nr. 92/2009 zostala zapisana zmiana w tym zakresie. Te zadania staly sie

zadaniami wlasnymi gminy o charakterze obowiazkowym. Na te zadania bedzie

przekazana dotacja z budzetu panstwa. Zmiana ta wejdzie w zycie z dniem 01.08.2009 r.

i wymaga ona uwidocznienia w statucie gminnego osrodka, gdyz statut rozróznia zadania

wlasne gminy i zdania zlecone.

2



Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 11 radnych, glosów

przeciwnych i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.2

Kierownik Referatu Pani Elzbieta Wizner- powiedziala, ze w projekcie o

nadanie nazwy ulicy chodzi o droge wewnetrzna stanowiaca wlasnosc prywatna. Osobom

skladajacym wniosek zalezy na tym aby otrzymac adres, poniewaz zamierzaja budowac

budynek mieszkalny zgodnie z przepisami. Zainteresowane osoby zaproponowaly nazwe

Pogodna. My proponujemy Dobra, gdyz jest to niewielki odcinek, przylega bezposrednio

do ulicy Dobrej.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 11 radnych, glosów

przeciw nie stwierdzono, dwóch radnych wstrzymalo sie od glosu.

Ad.3.3

Wójt Gminy Pani Maria Kopczewska- przystapila do omówienia projektu

uchwaly. Na wstepie poinformowala ,ze w dzisiejszym porzadku obrad sa trzy uchwaly

o podobnym brzmieniu, gdzie mieszkancy, z poza terenu chca przekazac darowizne na

inwestycje zwiazana z siecia wod-kan. W tej uchwale wlacza sie do budzetu darowizne

pieniezna w wysokosci 1 500 zl od Pana Grzegorza Kmiecia.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 11 radnych, glosów

przeciwnych iwstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3A.

Wójta Gminy Pani Maria Kopczewska- poinformowala, ze ten projekt

uchwaly jest identyczny jak w poprzednim punkcie. Tutaj do budzetu wlaczona zostanie

darowizna pieniezna w wysokosci 3 000 zl od Pani Anny Misiuk.



Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 11 radnych, glosów

przeciwnych i wstrzymujacych nie bylo.

Ad.3.5.

Wójt Gminy Pani Maria Kopczewska -powiedziala, ze jest to trzeci identyczny

jak w poprzednim punkcie projekt uchwaly. W omawianym projekcie darowizne

pieniezna w wysokosci 3 000 zl przekazala firma THE IMPERIAL TAILORING

COMP ANY Sp. Z. 0.0.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 11 radnych, glosów przeciw

wstrzymujacych nie bylo.

Ad. 3.6.

Skarbnik Gminy Pan Robert Zwierzynski - powiedzial, ze w paragrafie

pierwszym omawianej uchwaly Plan dochodów i wydatków zostal zwiekszony o kwote

61.271 zl z tytulu ponadplanowego wykonania dochodów z tego kwota 32 271 zl zostala

wykonana na dochoOdach ujetych w planie finansowym Urzedu Gminy Ksawerów

natomiast kwota 29 000 zl zostala wykonana i ujeta w planie finansowym Gimnazjum w

Ksawerowie. Kwota 32 271 zl zostala wydatkowana na biezaca dzialalnosc m.in. na

Gimnazjum w Ksawerowie 20 000 zl, Urzad Gminy 12 271 zl . Kwota 29 tys. zl zostala

przeznaczona na biezace utrzymanie Gimnazjum w Ksawerowie. Paragraf drugi uchwaly

stanowi o przesunieciu srodków miedzy dzialami i paragrafami w ramach dzialu.

Powyzsze przesuniecia dot~cza utrzymania gminnych lokali mieszkalnych oraz zmiany

klasyfikacji budzetowej na utrzymanych dochodach.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 11 radnych, glosów przeciw

wstrzymujacych nie bylo.
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Ad.3.7

Skarbnik Gminy Pan Robert Zwierzynski - powiedzial, ze w zeszlym roku

pod koniec grudnia byla podejmowana uchwala o podobnej tresci umozliwiajaca

przekazanie Gminie Ksawerów na rzecz Miasta Pabianice kwoty w wysokosci 1 500 zl

na realizacje projektu "Nie tylko podrecznik i tablica". Miasto Pabianice w maju b.r.

podpisalo z Urzedem Marszalkowskim umowe na dofinansowanie tego przedsiewziecia

na kwote 1 700 000 zl. W zwiazku z powyzszym na podstawie wczesniej zawartego

porozumienia zwrócono sie do nas o przekazanie srodków. Po szczególowych

wyliczeniach ustalili ostateczna wartosc srodków jakie powinnismy im przekazac. Te

srodki byly juz wczesniej w budzecie zabezpieczone teraz nastepuje podzial na wydatki

kwalifikowane i niekwalifikowane a takze wydatki majatkowe i niemajatkowe. W

zwiazku tym zostala przygotowana propozycja zmiany. Zmiana do tej uchwaly jaka

musimy dokonac polega J?atym, ze z podstawy prawnej zostaje wylaczona podstawa o

finansach publicznych i w punkcie 2 , paragrafu pierwszego slowo "wysokosc"

zastepuje slowo "wartosc"

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 11 radnych, glosów przeciw

wstrzymujacych nie bylo.

Ad.3.8.

Skarbnik Pan Gminy Robert Zwierzynski - w tej uchwale równiez sa dokonane

zmiany . Zmiana ta polega na tym, ze zostal wylaczony zalacznik Nr 3 do tejze uchwaly

dotyczacy wydatków na programy i projekty unijne

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 11 radnych, glosów przeciw

wstrzymujacych nie bylo.

Ad. 3.9

Skarbnik Pan Robert Zwierzynski - powiedzial, iz pierwotnie zmiana odnosila

sie do utworzenia planu dochodu z wydatków wlasnych dla GOPS. Do urzedu wplynelo

pismo od Pani Kierownik GOPS-u o utworzenie takiego planu. Przewidywane wplywy
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na ten rachunek tj. kwota l 000 zl . Wydatki zwiazane beda z zakupem zywnosci a takze

z zakupem materialów niezbednych do wykonywania prac manualnych podopiecznych.

Zmiana polega na tym ,ze zmienia sie tresc nazwy uchwaly i wprowadza sie w paragrafie

pierwszym uchwaly Rady Gminy Ksawerów z 2008 r. w sprawie uchwalenia budzetu na

2009 r. nastepujace zmiany:

1)§14 otrzymuje brzmienie:

§14.Ustala sie plan rachunku dochodów wlasnych dla Gminnego Osrodka Pomocy

Spolecznej w Ksawerowie na 2009 rok.

-zgodnie z zalacznikiem nr. 14.

-zgodnie z zalacznikiem nr. l do uchwaly

2) §15 otrzymuje brzmienie:

§15 Ustala sie plan wydatków na finansowanie programów i projektów ze srodków

funduszy st~ukturalnych I Funduszy Spójnosci

-zgodnie z zalacznikiem nr.lS

-zgodnie z zalacznikiem nr.2 do uchwaly

§ 2. Dotychczasowy §14 otrzymuja numer §16, a §15 otrzymuja numer §17.

§ 3. Uchwala wchodzi w zycie z dniem podjecia i podlega ogloszeniu.

Na zakonczenie Pan Robert Zwierzynski dodal, ze w tej zmianie pojawia sie zalacznik

dotyczacy srodków unijnych, który zastal wylaczony w poprzedniej uchwale.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 11 radnych, glosów przeciw

wstrzymujacych nie bylo.

Ad.3.l0.

Wójt Gminy Pani Maria Kopczewska-przystapib do zreferowania uchwaly.

Powiedziala, iz w paragrafie pierwszym chcielibysmy dopisac drugie zadanie" Pr~jekt i

budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego w Ksawerowie". Zeby sfinalizowac ta

inwestycje musimy miec zarezerwowane srodki w budzecie. Jesli chodzi o pierwsze

zadanie czyli" Przebudowa czesci pomieszczen budynku Szkoly Podstawowej w Woli

Zaradzynskiej ze zmiana sposobu uzytkowania pomieszczen na przedszkole" pracownik
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merytoryczny przystapi do procedury przetargowej. Cala dokumentacja jest

przygotowana jedynie specyfikacja bedzie wymagala drobnej korekty.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 10 radnych, jeden radny byl

przeciwny, glosów wstrzymujacych nie stwierdzono.

AdA.

Przewodniczaca Komisji - Pani Helena Rusak stwierdzila, ze nie bylo

chetnych do zabrania glosu w tym punkcie.

Ad.5.

Przewodniczaca Komisji- Pani Helena Rusak o godz. 10.15. zamknela

wspólne posiedzenie Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila; Posiedzeniu Komisji

Zalaczniki:

I.Lista obecnosci radnych.

2.Lista gosci.

3.Projekty uchwal na XLVII Sesje Rady Gminy Ksawerów.
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